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با همراهی تشکل های صنفی مطبوعاتی و رسانه ای محقق می شود
احیای دوباره مرجعیت رسانه در آذربایجان شرقی 

ابتکار - اسد فلاح: مدیرکل جدید فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی گفت: حکمرانی فرهنگ و هنر در جامعه محقق نشده است 
بر این اساس توجه به موضوع فرهنگ ضرورت دارد.

نعمت الله پایان در آیین تودیع و معارفه مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان شرقی، اظهار کرد: موضوع حکمرانی 
فرهنگ و هنر در جامعه و تسری آن در همه ابعاد، نیازمند تغییر نگاه، رویکردها، روش ها و سیاست هایی است که متاسفانه، 
با وجود تصریح قانونی و تاکید حاکمیت بر آن در برنامه های ششم و هفتم توسعه، آن گونه که باید و شاید، محقق نشده 

است.
وی افزود: از دیگر سو، بیانات و منویات مکرر و متعدد رهبر فرزانه انقلاب، در باب اهمیت و نقش فرهنگ، هنر و رسانه 
در تولید آثار اثربخش و جریان ساز فرهنگی و بها دادن به فعالان متعهد و متخصص این عرصه ها، به دلیل برخی غفلت ها 
و تفسیر به رای های آسیب زا، هنوز به نقطه مطلوب اجرا و اثربخشی نرسیده است. وی ادامه داد: باید با تکیه بر اصل وفاق در 
دولت دکتر پزشکیان و زمینه سازی برای آشتی دوباره فعالان فرهنگی، هنری با بدنه حاکمیت و دولت، به فرایندی جریان ساز، مبتنی بر 
چارچوب های نظام مقدس جمهوری اسلامی تبدیل شده و موجب جریانی فراگیر به نام "دیپلماسی فرهنگی، هنری" به دست خود فعالان و نخبگان رشته ها و 
حوزه های فرهنگ و هنر استان باشد. وی اضافه کرد: به قول مقام عالی وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی، دکتر سید عباس صالحی، "فرهنگ، هنر و ادب می تواند 
دریچه نجات ارتباطی ایران از محاصره واژگانی و ادبیاتی دشمنان باشد، برای قدم های پیش رو، باید بخش های مختلفی از حوزه فرهنگ و هنر به میدان بیایند". 
وی اظهار کرد: از پشت همین تریبون و در جمع مقامات عالیه کشور و استان، اعلام می دارم، ما در "تبریز و آذربایجان" به عنوان مهد حرکت ها و تحولات بزرگ 
سیاسی، اجتماعی، فرهنگی و دینی، با تکیه بر تاریخ و فرهنگ غنی خود و استعانت از خداوند متعال و به پشتوانه حضور و فعالیت هنرمندان، اهالی فرهنگ، 
صاحبان رسانه، فعالان مدنی و شایستگان متفکر و کنشگر خود، از امروز، دست در دست هم، فصل جدیدی از اثربخشی ها و آفرینش های فرهنگی، هنری، 
ادبی را در جغرافیای فرهنگی ایران و دهکده جهانی و منطقه ای آغاز خواهیم کرد. وی ادامه داد: تبریز و آذربایجانی که به فرموده مقام معظم رهبری "سر ایران" 
و "پرچمدار آزادی و آزدیخواهی ایران" است و پیش از این نیز هویت و قدمت ملی، میهنی خود را در دایره فراخ "ایرانیت"، همواره فریاد زده است. وی گفت: 
در لبیک به منویات و توصیه های مکرر و داهیانه مقام معظم رهبری در خصوص اهمیت و نقش کارکردی رسانه ها و فعالان رسانه ای و فضای مجازی بارویکرد 
تبیینی، تبلیغی و آگاهی بخشی، با کمک و همراهی فعالان فرهیخته این حوزه و همچنین تشکل های صنفی مطبوعاتی و رسانه ای استان تلاش خواهیم کرد تا 

زمینه را برای بازگشت و احیای دوباره مرجعیت رسانه، تقویت و اعتلای جایگاه این بخش در سطح استان فراهم آوریم. 

رئیس دانشگاه علوم پزشکی اراک:
پوشش تخصصی پزشکان در اراک به 89 درصد رسید

مرضیه دوستی : رئیس دانشگاه علوم پزشکی اراک با اشاره به ضریب پوشش ۸۹ درصدی پزشک متخصص در استان مرکزی گفت: 
با جذب ۶۶ پزشک متخصص در حوزه های بیهوشی، اطفال، زنان و داخلی در حال حاضر چالش جدی در حوزه نیروی متخصص 

وجود ندارد.
جواد نظری، با اشاره به راه اندازی اتاق های عمل در شهرستان های کمیجان، خنداب و فراهان اظهار کرد: راه اندازی کامل 
بیمارستان ولیعصر)عج(، رسیدگی به وضعیت پرسنل و دانشجویان و اجرای طرح پزشک خانواده، سه اولویت اصلی دانشگاه 

علوم پزشکی اراک است.
وی تصریح کرد: کلنگ زنی فاز ۴ و ۵ و افتتاح بخش جراحی گوش و حلق و بینی در فاز ۳ بیمارستان آیت الله خوانساری، 
مجهز شدن دستگاه شتاب دهنده دانشگاه علوم پزشکی به IMRT ، افتتاح مرکز درمان ناباروری سطح دو در بیمارستان 
ولیعصر)عج(، راه اندازی کلینیک نوبت عصر دندانپزشکی، اضافه شدن سه دستگاه آمبولانس در دانشگاه علوم پزشکی، اخذ مجوز 
رزیدنت روانشناسی و بهره برداری از خوابگاه دانشجویی شهید هاشمی سنجانی از جمله اقدامات انجام  شده در شش ماه گذشته است.

نظری با بیان اینکه بیمارستان حضرت ولیعصر)عج( یک مگاپروژه در غرب کشور است گفت: این بیمارستان در سال گذشته با پیشرفت فیزیکی ۹۶ درصدی 
افتتاح شد، اما بیماری در آن و پذیرش نشد چراکه ۱۶ ایراد اساسی در بیمارستان وجود داشت. با پیگیری های شبانه روزی خوشبختانه از دهه فجر انتقال 
بیمارستان قدیم به جدید به صورت واقعی انجام شد و در مرحله اول و دوم ۲۰۰ تخت به بیمارستان جدید انتقال یافت. اتاق عمل بیمارستان به ساختمان جدید 
انتقال پیدا کرده است و بخش اورژانس نیز تا پایان سال به بیمارستان جدید انتقال پیدا خواهد کرد. رئیس دانشگاه علوم پزشکی اراک با اشاره به کمبود در 
پرداختی های کادر درمان گفت: حق اضافه کار پرستاران در سطح کشور اصلاح شده است و ما درصدد هستیم تمام مشکلات کادر درمان را حل کنیم. نظری با 
اشاره به راه اندازی دبیرخانه خیرین سلامت در استان مرکزی تصریح کرد: این اقدام منجر به ارتقا و نهادینه سازی فرهنگ خیر خواهی در استان مرکزی خواهد 
شد. مسئول ستاد عملیات بحران اورژانس استان از تجهیز هفت پایگاه اورژانس در سطح استان خبر داد و گفت: ۸۱ پایگاه اورژانس با چهار دستگاه اتوبوس 

آمبولانس، یک بالگرد و چهار موتور آمبولانس به بیماران در استان خدمات ارائه می کنند.
حامدرضا عابدی با اشاره به آغاز پویش نه به تصادف گفت: این پویش در محور اول، آموزش و اطلاع رسانی است که این مهم از اوایل اسفندماه جاری آغاز 

شده است. وی افزود: این استان در نرخ کاهش تصادف از سال گذشته تاکنون، استان ششم است که خوشبختانه موفق شده تعداد تصادف را کاهش دهد.
مسئول ستاد عملیات بحران اورژانس استان تصریح کرد: ۵۱ درصد قربانیان تصادفات جاده ای غیربومی هستند که از این استان تردد می کنند.

اخبارخبر

استاندار در دیدار با معاون امور حقوقی و 
مجلس وزارت ارشاد:

خوزستان، قطب فرهنگی  و هنری 
کشور است

روشنک نزهت : استاندار خوزستان، در دیدار 
با مهدی محمدی، معاون امور حقوقی و مجلس 
وزارت ارشاد، با اشاره به ظرفیت های غنی فرهنگی 
و هنری استان، گفت: خوزستان به عنوان قطب 

فرهنگی و هنری کشور نیازمند توجه ویژه است.
مهدی محمدی، معاون امور حقوقی و مجلس 
وزارت ارشاد، جهت قدردانی از تلاش های مجید 
منادی، مدیرکل پیشین فرهنگ و ارشاد اسلامی 
استان و معرفی حسین براتی، مدیرکل جدید این 
استاندار  موالی زاده،  محمدرضا  سید  با  دستگاه 

خوزستان دیدار و گفتگو کرد.
موالی زاده،  محمدرضا  سید  دیدار،  این  در 
و  فرهنگی  تنوع  به  اشاره  با  خوزستان،  استاندار 
اقوام  داشتن  با  خوزستان  گفت:  استان،  هنری 
مختلف و فرهنگ های غنی، ظرفیت های بی نظیری 
به درستی  باید  در حوزه فرهنگ و هنر دارد که 

معرفی شود.
خوزستان  اینکه  بیان  با  خوزستان  استاندار 
سرزمین هنرمندان، نویسندگان و خبرنگاران است، 
استعدادهای  استان،  شهرستان  هر  در  افزود: 
درخشان در زمینه های مختلف هنری مانند تئاتر، 
سینما، موسیقی و ادبیات وجود دارد که نیازمند 

حمایت و معرفی هستند.
وی تاکید کرد: برگزاری جشنواره های فرهنگی و 
هنری می تواند به معرفی این استعدادها و تقویت 

هویت فرهنگی استان کمک کند.
موالی زاده در ادامه به موضوع دیپلماسی فرهنگی 
اشاره کرد و گفت: با توجه به همسایگی خوزستان 
با کشور عراق، می توانیم هفته های فرهنگی را در 

استان های بصره و العماره برگزار کنیم.
وی همچنین از استقبال وزارت ارشاد از برگزاری 
حوزه  کشورهای  با  فرهنگی  مشترک  برنامه های 
خلیج فارس خبر داد و افزود: این برنامه ها می تواند 

تاثیر مثبتی در منطقه داشته باشد.
بازتعریف  لزوم  بر  تاکید  با  استاندار خوزستان 
به  خوزستان  گفت:  خوزستان،  فرهنگی  هویت 
عنوان دروازه ورود تشیع، پایتخت دفاع مقدس و 
گهواره تمدن، ظرفیت های بی نظیری دارد که باید 

به درستی معرفی شود.
وی افزود: این استان می تواند به عنوان قطب 
فرهنگی و هنری کشور، نقش مهمی در توسعه 

فرهنگی ایران ایفا کند.
از ظرفیت های موجود در  باید  تاکید کرد:  وی 
استان برای تقویت هویت فرهنگی و هنری کشور 
با  امیدواریم  گفت:  موالی زاده  شود.  استفاده 
همکاری وزارت ارشاد و سایر دستگاه های مرتبط، 
ظرفیت های  معرفی  جهت  در  موثری  گام های 
فرهنگی و هنری خوزستان برداشته شود. مهدی 
محمدی، معاون پارلمانی وزارت ارشاد نیز در این 
نشست با اشاره به نقش بی بدیل مردم خوزستان 
در دوران دفاع مقدس و پس از آن، گفت: مردم 
خوزستان در دوران جنگ تحمیلی و پس از آن 
سختی های بسیاری را متحمل شدند و ما وظیفه 
داریم به بهترین شکل ممکن از آنان حمایت کنیم.
به  اشاره  با  ارشاد  وزارت  پارلمانی  معاون 
برنامه های این وزارتخانه در حوزه فرهنگ و هنر، 
اظهار داشت: یکی از اقدامات مهمی که در این 
دوره دنبال می کنیم، شناسایی هنرمندان گمنام در 
حوزه های مختلف مانند نقاشی، موسیقی، سینما، 
تئاتر و بازیگری است. وی افزود: بسیاری از این 
افراد دارای استعدادهای فراوانی هستند اما هنوز 
شناسایی نشده اند و باید با حمایت های مادی و 

معنوی، آنان را وارد عرصه های هنری کرد.
محمدی همچنین به موضوع اقتصاد فرهنگ و 
افزود:  و  کرد  اشاره  فرهنگی  صادرات محصولات 
خوزستان  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  کل  اداره 
ارتباطات  و  با همکاری سازمان فرهنگ  می تواند 
فرهنگی  محصولات  صادرات  زمینه  در  اسلامی، 
به عراق و دیگر کشورها نقش آفرینی کند. معاون 
وزیر  ابلاغیه  به  اشاره  با  ارشاد  وزارت  پارلمانی 
فرهنگ و ارشاد اسلامی در خصوص برنامه های 
این وزارتخانه، گفت: در این ابلاغیه، مدیران کل 
فرهنگ و ارشاد استان ها به عنوان مدیران ارشد 
فرهنگی معرفی شده اند و باید هماهنگی لازم بین 

دستگاه های فرهنگی در استان ها ایجاد شود.
با  باید  ارشاد  کل  مدیران  کرد:  تأکید  محمدی 
ادارات  بین  همکاری  هماهنگی،  شورای  ایجاد 
مختلف فرهنگی را تقویت کنند تا اهداف فرهنگی 
دولت به بهترین شکل محقق شود. معاون پارلمانی 
از  پرهیز  لزوم  بر  اشاره  با  پایان  در  ارشاد  وزارت 
سیاست زدگی در حوزه فرهنگ، گفت: ما وظیفه 
داریم به همه اصحاب فرهنگ فارغ از گرایش های 
از  نشست  این  در  کنیم.  سیاسی خدمت رسانی 
تلاش های منادی، مدیرکل سابق فرهنگ و ارشاد 
اسلامی استان قدردانی و براتی به عنوان مدیرکل 

جدید این دستگاه معرفی شد.

پتروشیمی شازند فلرها را خاموش کرد
بهره برداری از پروژه بازیافت گاز 

فلر با حضور استاندار مرکزی
فلر  بازیافت گاز  پروژه   : مریم محمد یوسفی 
واحد CHU" از سری پروژه های مدیریت انرژی و 
کاهش فلرسوزی با حضور زندیه وکیلی استاندار 
مرکزی و مدیرعامل پتروشیمی شازند و جمعی 
دیگر از مدیران و مسئولان استانی و شهرستانی 

به بهره برداری رسید.
اقدامات  از  تقدیر  ضمن  مرکزی  استاندار 
های  مسئولیت  حوزه  در  شازند  پتروشیمی 
اجتماعی به ویژه در بحث زیست محیطی، گفت: 
هرگونه طرح در راستای صرفه جویی مصرف گاز 

قابل تقدیر است.
پایتخت  مرکزی  استان  افزود:  زندیه وکیلی 
صنعت ایران است و واحدهای صنعتی باید در 
بلندی  قدم های  محیطی  زیست  مسایل  جهت 

بردارند.
است  نیاز  داد:  ادامه  مرکزی  استاندار 
واحدهای  در  محیطی  زیست  استانداردهای 
این راستا  یابد و تلاش در  ارتقا  صنعتی استان 

امری ضروری است.
سال ها  شازند  پتروشیمی  گفت:  زندیه وکیلی 
است که در حوزه زیست محیطی قدم های بلندی 
برداشته و این مسیر باید پرسرعت و روز به روز 

افزایش بیشتری باشد.
مدیرعامل پتروشیمی شازند نیز در این مراسم 
اظهار داشت: این واحد صنعتی فعالیت خود را 
از سال ۱۳۷۲ آغاز و با ظرفیت اسمی تولید یک 
میلیون و ۶۵۰ هزار تن در سال، یکی از بزرگ ترین 
و متنوع ترین شرکت های پتروشیمی در کشور و 

حتی خاورمیانه است.
عباس کریمی افزود: فروش سالانه این واحد 
صنعتی حدود ۹۵۰ هزار تن است و امسال به رقم 

قابل توجه ۴۰۰ هزار میلیارد ریال رسیده است.
وی بیان کرد: این شرکت با تولید محصولات 
صنعت  در  ویژه ای  جایگاه  انحصاری،  و  متنوع 
محصولات  از  برخی  و  دارد  کشور  پتروشیمی 

تولیدی تنها در انحصار این شرکت است.
مدیرعامل شرکت پتروشیمی شازند ادامه داد: 
از سال ۱۳۷۲ تاکنون، تکنولوژی های پیشرفته ای 
طور  به  و  شده   گرفته  کار  به  شرکت  این  در 
میانگین هر هفت سال، شاهد بهره برداری از یک 

تکنولوژی جدید در صنعت پتروشیمی بوده ایم.
کریمی به اقدامات زیستی محیطی این شرکت 
اشاره کرد و گفت: در سال های اخیر، پروژه های 
متعددی در راستای حفظ محیط زیست منطقه 
گاز  بازیافت  پروژه ها،  این  از  یکی  و  انجام شده  
است که روزانه ۳۵ تن گاز بازیافتی تولید می کند 
و این میزان معادل مصرف گاز هفت هزار خانوار 
در کشور کمک  گاز  ناترازی  کاهش  به  و  است 

شایانی می کند.
بر اساس این گزارش ابر پروژه "زیرو فلرینگ" 
برای مهار فلر های آلوده با افتتاح پروژه زیست 
محیطی "بازیافت گاز فلر واحد CHU " وارد فاز 
جدیدی شد و بدین ترتیب بیش از ۹۵ درصد 
فلرهای مجتمع پتروشیمی شازند خاموش شد و 
گام بلندی در راستای برنامه های مسئولیت های 

اجتماعی و محیط زیست برداشته است.

کتایون سلیمان زاده:
افتتاح نمایشگاه بهاره با حضور 
فرماندار ورامین در حمایت از 

فعالان بخش خصوصی و کارآفرینان
به گزارش خبرنگار آمنه سادات بت شکن ، 
نمایشگاه فروش بهاره با حضور حسین عباسی 
ورامین،  شهرستان  ویژه  فرمانداری  سرپرست 
توسعه  و  برنامه ریزی  معاون  فیروزی  حسن 
فرمانداری ، وحید تاجیک رییس اداره صمت 
و اعضای اتاق اصناف و جمعی از مسئولان ، 
مدیران و فعالان اقتصادی بخش خصوصی و 

اقشار مختلف مردم افتتاح گردید.
برنامه شاد ، همراه  با اجرای  این مراسم که 
نماهنگ  و  برنامه طنز  اجرای   ، با گروه سرود 
با استقبال پرشور مردم روبرو گشت در محل 
اجرای نمایشگاه واقع در مجتمع ادارات جنب 
اداره مخابرات ، فعالان بخش خصوصی شامل 
تولیدی ها و کارآفرینان آخرین محصولات خود 
اند.  فرمانداری  گذاشته  فروش  معرض  در  را 
ویژه شهرستان ورامین، این نمایشگاه با توجه به 
ایام ماه مبارک رمضان و تقارن با عید نوروز در 
محصولات مواد غذایی ، پوشاک، کیف ، کفش 
و  ... شیرینی و آجیل ، مرغ ، گوشت و میوه 
به همراه توزیع اقلام و تنظیم بازار از ۱۰ تا ۲۵ 
اسفند ۱۴۰۳ از ساعت بازدید ۹ تا ۲۲ شب واقع 
در ورامین میدان امام حسین)ع( چهار راه دولت 

جنب مخابرات برگزار شده است. 

مهدی زارع، در حاشیه برنامه انبارگردانی با تأکید 
انبارگردانی،  کرد:  اظهار  انبارگردانی،  اهمیت  بر 
فرآیندی ضروری برای اطمینان از صحت موجودی 
بروز  از  جلوگیری  و  ها  دارایی  مدیریت  انبارها، 
هرگونه مغایرت است كه بر اساس الزامات قانونی و 

بالادستی سازمان بطور سالانه اجرا می گردد.
تا  زارع افزود: این عملیات، به ما کمک می کند 
بتوانیم برنامه ریزی دقیق تری برای تأمین و نگهداری 
منابع  از هدر رفت  و  انجام دهیم  نیاز  اقلام مورد 

جلوگیری کنیم.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز ایران اضافه کرد: 
در این عملیات، تمامی اقلام انبارها، از قطعات یدکی 
و تجهیزات فنی گرفته تا مواد مصرفی و اداری، با 
دقت مورد بررسی و شمارش قرار گرفته و اطلاعات 

مربوطه در سیستم ثبت می شود.
بار  اولین  برای  جاری  سال  طی  داد:  ادامه  وی 
عملیات انبارگردانی بصورت مكانیزه و با متدهای نوین 
و از طریق دستگاههای باركدخوان صورت پذیرفته كه 
این امر موجب صرفه جویی در هزینه ها و زمان 
اجرای عملیات و با حذف برخی از فعالیت های زاید 
مانند تك زنی، تغذیه دیتاها به سیستم كالا و ... 

شده است.
مدیریت  در  اهمیت شفافیت  به  اشاره  با  زارع، 
دارایی ها، تصریح کرد: انبارگردانی، نقش مهمی در 
با  ارتقای شفافیت و پاسخگویی در سازمان دارد، 
انجام این عملیات، می توانیم اطمینان حاصل کنیم 
که دارایی های سازمان به درستی مدیریت می شوند 

و از بروز هرگونه سوءاستفاده جلوگیری می گردد.
این مقام مسئول تاكید کرد: در این عملیات، رئیس 
منطقه  انبارگردانی  گروه  رئیس  بعنوان  مالی  امور 
مسئولیت نظارتی و هماهنگی تیم های شمارش و 
ثبت و همچنین رئیس امور تداركات و عملیات كالا، 

مسئولیت اجرایی عملیات را برعهده دارند.

با همكاری  فرآیند،  این  اجرای  در  گفته وی،  به 
واحدهای عملیاتی منطقه طی سالیان متمادی از 
پتانسیل همكاران فنی و متخصص جهت ثبت و 
بررسی وضعیت سلامت و مطابقت اقلام فیزیكی 

شمارش شده با اطلاعات مندرج در دفاتر مالی و 
همچنین ارزیابی استفاده از اقلام مذكور در فعالیت 
های تعمیراتی و اضطراری بهره برداری گردیده و در 
 ،HSE كنار تیم های شمارش همكارانی از واحدهای

حسابرسی داخلی و حراست حضور فعالی دارند.
مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز ایران در ادامه 
از تلاش های تمامی کارکنان این منطقه عملیاتی در 

برگزاری این عملیات قدردانی کرد.

مدير منطقه 8 عمليات انتقال گاز ايران:

وری برای مديريت دارايی ها است انبارگردانی فرآيند ضر
ابتکار - اسد فلاح: مدیر منطقه ۸ عملیات انتقال گاز ایران، از بررسی و ارزیابی دارایی های فیزیكی موجود در انبارهای این منطقه عملیاتی با هدف ارتقای 

شفافیت و کارآمدی در مدیریت دارایی ها، خبر داد.

طي سال جاري 
براي اولين بار 

عمليات انبارگرداني 
بصورت مكانيزه و با 

متدهاي نوين و از 
طريق دستگاههاي 
باركدخوان صورت 

پذيرفته كه اين 
امر موجب صرفه 
جويي در هزينه 
ها و زمان اجراي 

عمليات و با حذف 
برخي از فعاليت 

هاي زايد مانند تك 
زني، تغذيه ديتاها 

به سيستم كالا و ... 
شده است

توسط مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق آذربایجان شرقی؛

ابتکار - اسد فلاح: مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق آذربایجان 
شرقی جزئیات طرح توسعه نیروگاه تبریز را تشریح کرد. 

آرمان اکبری اظهار کرد: طرح مذکور شامل نصب دو بلوک سیکل 
ترکیبی است که هرکدام ظرفیت تولید ۶۰۰ مگاوات برق را خواهند 
داشت. این پروژه علاوه بر افزایش ظرفیت تولید برق، با کاهش مصرف 
آب و کاهش آلایندگی های زیست محیطی، در جهت بهبود عملکرد 

نیروگاه گام برداشته است.
با  افزود:  آذربایجان شرقی  برق  تولید  مدیرعامل شرکت مدیریت 
اجرای این طرح، مشکلات زیست محیطی ناشی از مصرف مازوت نیز 
کاهش خواهد یافت و این امر در راستای حفظ محیط زیست و کاهش 

هزینه های تولید برق بسیار مؤثر است.
اکبری همچنین به چالش های تأمین آب مورد نیاز نیروگاه تبریز اشاره 
کرد و گفت: برای حل این مشکل، برنامه ریزی هایی جهت استفاده 
از پساب تصفیه خانه تبریز به عنوان راهکاری بلندمدت صورت گرفته 

است. 
اجرای  در  تسریع  و  بین دستگاهی  همکاری های  داد:  ادامه  وی 
برای  مسئولان  بیشتر  حمایت های  خواستار  زیرساختی،  پروژه های 

پیشبرد این است.
مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق آذربایجان شرقی تأکید کرد: این 
پروژه به عنوان یک گام مهم در جهت رفع ناترازی انرژی کشور و تأمین 

برق پایدار برای استان آذربایجان شرقی و کشور محسوب می شود.
تأکید مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری بر طرح باز توانی 

نیروگاه تبریز
مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری، در جریان بازدید از نیروگاه 
تبریز، بر اهمیت طرح بازتوانی این نیروگاه و افزایش راندمان تولید 

برق تأکید کرد.
وی با قدردانی از مسئولان نیروگاه، تصریح کرد: صندوق بازنشستگی 
کشوری همواره در جهت حمایت از پروژه های ملی گام برداشته و در 
این مسیر، تصمیم گیری های اقتصادی باید به نحوی باشد که در آینده 

موجب ضرر و زیان دارایی های بازنشستگان نشود.
مدیرعامل صندوق بازنشستگی کشوری با اشاره به هزینه های سنگین 
اورهال نیروگاه، افزود: در سال آینده حدود ۳۰۰ میلیارد تومان برای 

تعمیرات اساسی این نیروگاه نیاز است. باید بررسی کنیم که آیا این 
سرمایه گذاری در بازسازی به صرفه تر است یا می توان با استفاده از 

نیروگاه های آماده و با راندمان بالاتر، این هزینه را بهینه کرد.
وی همچنین خواستار حمایت استانداری و صندوق توسعه ملی برای 
تأمین منابع مالی این پروژه شد و تأکید کرد: در صورت تأمین مقدمات 

لازم، عملیات اجرایی در سریع ترین زمان ممکن آغاز خواهد شد.
میرزایی خاطرنشان کرد: هدف ما از این اقدامات، کاهش مشکلات 
مردم و کمک به بنگاه های تولیدی کشور است. امیدواریم با تلاش های 
مشترک، ضمن افزایش بهره وری نیروگاه، به بهبود وضعیت تأمین برق 

و تولید پایدار کمک کنیم.
ضرورت همکاری همه جانبه برای تحقق پروژه نیروگاه حرارتی تبریز

مدیرعامل هلدینگ صبا انرژی، در بازدید از نیروگاه حرارتی تبریز 
بر لزوم همکاری میان تمامی بخش ها و نهادهای مرتبط برای پیشبرد 
این پروژه تأکید کرد و آن را عامل اصلی موفقیت در تحقق اهداف این 

پروژه دانست.
علی شیرکانی با اشاره به وضعیت کنونی نیروگاه، گفت: این نیروگاه 
به صندوق های بازنشستگی و تأمین اجتماعی واگذار شده است، اما 
همچنان مدیریت کامل آن در اختیار ما نیست. برای پیشبرد این پروژه، 
لازم است ارتباطات بهتری میان مالکین و مدیریت نیروگاه برقرار شود.
وی افزود: برای اینکه این پروژه به طور موفقیت آمیز عملیاتی شود، 
نیازمند همکاری همه جانبه وزارت نیرو، مسئولین استان و شهرداری 

تبریز هستیم. علاوه بر این، باید پروژه از نظر اقتصادی نیز قابل دفاع 
باشد تا بتوانیم به طور پایدار به آن ادامه دهیم.

وی ادامه داد: ناترازی ها و چالش های موجود در بخش انرژی کشور 
نیاز به هم افزایی و همکاری تمامی ارگان ها دارد. اگر دولت، بخش 
خصوصی و مسئولین به طور هماهنگ در این زمینه وارد عمل شوند، 
پروژه نیروگاه تبریز می تواند به نتیجه برسد و از جنبه های مختلف 

اقتصادی و اجتماعی تأثیرات مثبتی داشته باشد.
شیرکانی افزود: با توجه به شرایط فعلی، نمی توان توسعه را بدون در 
نظر گرفتن مسائل اقتصادی پیش برد. امیدواریم با همکاری همگانی، 
این پروژه را به مرحله اجرایی برسانیم و به زودی شاهد بهره برداری از 

آن باشیم.
تأکید بر تسریع در اجرای پروژه نیروگاه حرارتی تبریز

معاون امور هماهنگی عمرانی استانداری آذربایجان شرقی در بازدید 
از نیروگاه حرارتی تبریز بر ضرورت تسریع در تکمیل این پروژه تأکید 

کرد.
ظفر محمدی با اشاره به اهمیت پروژه نیروگاه حرارتی تبریز برای 
تأمین انرژی و توسعه اقتصادی استان، گفت: توافقنامه ای که امروز 
تنظیم می شود، گامی مهم در پیشبرد این پروژه است. این نیروگاه 
است  ضروری  کشور  حتی  و  استان  برای  بلکه  تبریز  برای  نه تنها 
هم  با  خصوصی  بخش  و  مسئولین  تمامی  باید  آن  تحقق  برای  و 
هم افزا باشند. وی افزود: با وجود چالش های اقتصادی و تحریم ها، 
پروژه های عمرانی مانند این نیروگاه می تواند به عنوان محرک رشد و 
 اشتغال زایی در استان عمل کند و نیازهای انرژی کشور را تأمین کند.

وی افزود : امیدواریم با همکاری و همت مسئولان و سرمایه گذاران، 
این پروژه به زودی به بهره برداری برسد و تأثیرات مثبت آن را در آینده 

نزدیک مشاهده کنیم.
طبق اعلام مدیرعامل شرکت مدیریت تولید برق آذربایجان شرقی، 
با اجرای طرح توسعه نیروگاه تبریز ظرفیت تولید برق به ۱۲۰۰ مگاوات 
افزایش می یابد. این طرح شامل نصب دو بلوک سیکل ترکیبی است 
که به طور قابل توجهی راندمان نیروگاه تبریز را بهبود خواهد بخشید 
و مشکلات زیست محیطی ناشی از مصرف سوخت مازوت را کاهش 

می دهد.

وگاه تبريز تشريح شد ح توسعه نیر جزئیات طر

ابتکار - اسد فلاح: معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان شرقی گفت: 
رسالت اصلی دولت در حوزه های فرهنگی، هنری و رسانه ای بسترسازی 

برای فعالیت راحت هنرمندان، نویسندگان و خبرنگاران است.
مرتضی محمدزاده در آیین تکریم و معارفه مدیران کل سابق و جدید 
فرهنگ و ارشاد اسلامی استان، پرهیز از نگاه های سیاسی و جناحی را 
لازمه موفقیت در مدیریت های فرهنگی و هنری دانست و گفت: نباید 

به هیچ عنوان در این زمینه شاهد رویکردهای جناحی و سیاسی بود.
وی با تاکید بر سیاست زدایی در حوزه فرهنگ و ارشاد اسلامی آذربایجان 
شرقی، افزود: ما معتقدیم هرگونه سیاسی نگری در این حوزه می تواند بر 
فرهنگ و هنر آثار منفی بر جای گذاشته و مانع از توسعه فرهنگی استان می شود.

وی رسالت اصلی دولت در حوزه های فرهنگی، هنری و رسانه ای را بسترسازی برای فعالیت راحت 
هنرمندان، نویسندگان و خبرنگاران دانست و ادامه داد: ما در این زمینه تعهد داریم و باید به این تعهدات 

ذاتی خود به بهترین شکل عمل کنیم.
محمدزاده نیروهای انسانی زبده و فرهیخته را سرمایه اصلی و مهم وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی قلمداد 

و اظهار کرد: نباید به راحتی از این سرمایه های بسیار گرانسنگ عبور کرد.
به گفته وی هنرمندی که دغدغه اجرا و دیده شدن آثار فکری و هنری خود را داشته باشد و به غیر از 
اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی مجبور به مراجعه به مراجع دیگر شود، نشان می دهد که مدیریت ها به 

ماموریت ها و وظایف ذاتی خود به خوبی عمل نکرده اند.
معاون سیاسی و اجتماعی استاندار آذربایجان شرقی همچنین خواستار راه اندازی دوباره بنیاد فرهنگ، 

 هنر و ادب آذربایجان شد.

در حوزه های فرهنگی، هنری و رسانه ای؛
رسالت اصلی دولت بسترسازی برای فعالیت راحت هنرمندان، نویسندگان و خبرنگاران است


